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 Sida  1 av 28  
 

 

 
Extra förbundsmötets första punkter, A-G, behandlades via asynkron 
omröstning i VoteIT.  
 
 
FM BESLÖT 
att extra förbundsmötet förklaras öppnat 
 

§ 1 
A Mötets 
öppnande 

 

 
Stadgemässigt var det möjliga antalet ombud 180 samt 1 revisorsröst till 
årets extra förbundsmöte. 
 
 
FM BESLÖT 
att fastställa antalet ombud till 112 enligt röstlängden i VoteIT 
 

§ 2  
B Fastställande av 
röstlängd 

 

 
Enligt förbundets stadgar skall kallelse till extra förbundsmöte utfärdas av 
förbundsstyrelsen senast sex veckor före det extra förbundsmötets 
öppnande. Förbundsstyrelsen kallade till extra förbundsmöte genom att 
publicera kallelse på förbundets hemsida den 27 september 2024. 
 
 
FM BESLÖT 
att fastställa att extra förbundsmötet var stadgeenligt kallat 
 

§ 3 
C Fråga om 
huruvida 
stadgeenlig 
kallelse utfärdats 
 

 
FM BESLÖT 
att lägga till punkt J.n på föredragningslistan ”Beslut om 
 sammanslagning med övriga rörelsen” 
 
att lägga till punkt om att bifalla punkt J i sin helhet 
 
att lägga till en punkt mellan G och H på föredragningslistan "Egna 
 utredningen – Vårt framtida samarbete med Scouterna inkl. 
 förbundsstyrelsens idéskiss" 
 
att justera föredragningslistan utifrån ovan förändring 
 
att lägga till en punkt: Fastställande av belopp för resefördelning 
 
 
att fastställa föredragningslistan med justeringar 
 
 

§ 4 
Fastställande av 
föredragningslista 
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FM BESLÖT 
att förslaget om talartid ska vara likställt för alla dvs samma regel ska 
 gälla för ombud, förbundsstyrelse och föredragande 
 

att första inlägg får vara max fyra minuter och att därefter följande 
 yttranden får vara max två minuter 
 

att reservation på fattade beslut kan inlämnas upp till en timme efter 
 att mötet avslutats 
 

att ett protokoll innehållande förhandlingsdelegationens alla 
 diskussioner och beslut skapas och kontinuerligt uppdateras för att 
 skapa en öppenhet i förhandlingsprocessen. Protokollet skall täcka 
 både diskussionerna mellan yrkandestopp och det fysiska mötet 
 samt förhandlingen under det fysiska mötet 
 

att protokoll från arbetet innan det fysiska mötet presenteras senast 
 den 23/11 klockan 8:00 
 

att protokoll från förhandlingen under lunchen den 23/11 presenteras 
 i samband med de resulterande förslagen 
 

att  avslå att föreslagen ändring av yrkandestopp ska tidigareläggas från 
 tidigare 19 november till 17 november 20:30 
 

att fastställa arbets- och beslutsordning i enlighet med förslag med 
 justeringar 

 

§  5 
D Fastställande av 
arbets- och 
beslutsordning 
 

 
Förbundsstyrelsen har på VoteIT meddelat att Oscar Johansson kommer 
att företräda förbundsstyrelsen i förhandlingsdelegationen. 
 
FM BESLÖT 
att välja Robert Rapakko till förhandlingsdelegationen 
 

§ 6 
Val av 
förhandlings-
delegation 

 
FM BESLÖT 
att välja Joel Lindblom och Even Landrö till mötesordförande för 
 mötet 
 
att välja Elisa Dahlqvist, Kristin Svensson och Klara Dagnäs till 
 mötessekreterare för mötet 
 

§ 7 
E  
Val av ordförande 
 
 
Val av sekreterare 
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att välja Olle Juhlin, Emil Koppers Ryrfeldt, Alma Lindvall och Efraim 
 Pettersson till röstkontrollanter 
 
att välja Gunnel Johansson och Josefine Hellroth Larsson till 
 Protokolljusterare 
 
att välja Anders Eriksson och Lina Lystad till resefördelningskommitté 
 
 

 
Val av 
röstkontrollanter 
 
Val av två 
protokolljusterare 
 
Val av 
resefördelnings-
kommitté  
 

 
FM BESLÖT 
att fastställa antalet närvarande till 160 enligt deltagarlistan i VoteIT  

§ 8 
F Fastställande av 
antalet anmälda 
och närvarande 
deltagare 
 

 
På VoteIT lades ett förslag om återremiss av Fas 2, då man ansåg att det 
inte utretts enligt vad som beslutades på NSF:s förbundsmöte 2023.  
Det lyftes åsikter om att utredningen stressats fram och inte tagit NSF:s 
intressen i tillräckligt stor beaktning. Man uttryckte att mycket fortfarande 
var oklart i förslaget, exempelvis distriktsfrågan, och att man som ideell inte 
haft tid att sätta sig in i handlingarna.  
 
FM BESLÖT 
att återremittera Fas 2 Utredning  
 (#ipsan-1) 
 

§ 9 
G Uppföljning av 
direktiv för Fas 2 
Utredning 

 
Den fysiska delen av mötet startade i Norrköping den 23 november 
klockan 10 med en film från alla fyra organisationers förbundsordföranden. 
Efter filmen hälsade Nykterhetsrörelsens Scoutförbunds ordförande 
Anders Ödman alla välkomna till mötet. Han uttryckte att mötet är till för 
de unga och deras framtid, och att besluten mötet tar är för deras skull. 
Han uppmanade till god ton i debatten.  
 
Mötesordförande presenterade sig själva och påminde om att mötet har 
begränsat med tid.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Start av fysiskt 
möte 
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ORDNINGSFRÅGA 
Rolf Andersson, Ombud Scoutkåren Vikingen Ekeby, undrade om 
yrkandet kommer att ställas mot avslag.  
 
Mötesordförande bekräftade att alla förslag under mötet kommer att ställas 
mot avslag.  
 
 
ORDNINGSFRÅGA  
Gunnel Johansson, Ombud Timmersdala, undrade om röstning sker med 
röstkort eller i VoteIT.  
 
Mötesordförande bekräftade att försöksvotering sker med röstkorten. Vid 
votering används VoteIT. 
 
 
VOTERING  
begärdes 
 

 
SAKUPPLYSNING 
Amalia Ideborg,  organisationssekreterare, bad om tid för att justera 
röstlängden i VoteIT utifrån gällande ombudslista.  
 
 
VOTERING  
genomfördes i VoteIT med en röstlängd på 112.  
 
 
FM BESLÖT 
att lägga Egna utredningen – Vårt framtida samarbete med Scouterna 
 inkl förbundsstyrelsens idéskiss till handlingarna 
 

§ 10 
Egna utredningen 
– Vårt framtida 
samarbete med 
Scouterna inkl. 
Förbunds-
styrelsens idéskiss 
 

 
Sara Hill, Förbundsstyrelsen, förtydligade att om mötet bifaller förslaget går 
förbundet samman med de övriga i två nya förbund. Det finns möjlighet att 
förändra förslaget under dagen. Avslår mötet förslaget kan förbundet inte 
vara med i den processen.  
  
Oscar Johansson, Förhandlingsdelegationen, kommenterade #johan-
fridlund-5058-2 återremitteringsyrkande. Han sa att yrkandet har många 
punkter som behöver diskuteras och föras fram, däremot anser Oscar inte 
att återremiss är rätt väg att gå. Han har fått starka indikationer från främst 
Junis och UNF att en sådan tidshorisont inte är hållbar för dem, vilket bör 
tas i beaktning. Han föreslog att ta med frågorna till Fas 3, utan att 
återremittera.  

§ 11 
H. Uttalar stöd för 
idén om Nyktra 
och Nyktra Plus 
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Christer Ipsonius, Ombud Scoutkåren Vikingen-Ekeby, uttryckte att Skåne 
scoutdistrikt, Reftele scoutkår och Vallentuna scoutkår är missnöjda med 
förslaget som ligger på bordet. De är för ett starkt samabete inom 
Nykterhetsrörelsen, men inte i den form som förslaget ligger idag. De vill 
ha ett fristående NSF med starkt samarbete med både scoutrörelsen och 
nykterhetsrörelsen. De är för idén att vara tre organisationer; Nyktra, 
Nyktra Plus och NSF, han yrkade därför avslag.  
 
Dagordning och arbetsformer förtydligades, att det förbundsmötet bifaller 
under alla underpunkter på H är medskick till förhandlingsdelegationen och 
inte det slutgiltiga beslutet i frågan. Om mötet röstar avslag på första 
delpunkten i H stödjer Nykterhetsrörelsens scoutförbund inte idén med ett 
samgående och kommer inte vara representerade i 
förhandlingsdelegationen. Det förtydligades också att det går bra att rösta 
bifall under H och sedan avslag på förslaget i sin helhet under J om man 
som ombud inte stödjer det slutgiltiga förslaget.  
 
Återremissen som beslutades för Fas 2 innebär att rapporten läggs till 
handlingarna och Förbundsstyrelsen tar med sig att medlemmarna inte är 
nöjda. Vidare påpekades att det föreslagna förbundsmötet i maj enbart  
hanterar det andra beslutet för upplösning av Nykterhetsrörelsens 
Scoutförbund, medan beslutet att gå samman behandlas under dagens 
möte.  
 
Robert Rapakko, Förhandlingsdelegationen, uttalade sig om 
förhandlingsdelegationens arbete hittills där de gått igenom alla yrkanden 
till alla fyra mötena. Det har varit bra diskussioner, och de förstår att 
mycket sitter i detaljerna som ännu inte är klara. Han yrkade bifall, så att 
förbundet får vara med och påverka slutresultatet.  
 
Förbundsmötet diskuterade vidare kring om ett bifall eller avslag ger de 
bästa förutsättningarna framåt för nykter scouting. Några talare drog 
paralleller till när Scouterna bildades. Flera ombud uttryckte sitt stöd för 
bifall under denna punkt även om man är skeptisk mot förslaget som ligger, 
och förbehålla sig rätten att rösta avslag beroende på det slutgiltiga förslaget 
från förhandlingsdelegationen.  
 
 
ORDNINGSFRÅGA  
Tove Nilsson, Ombud Eskilstuna, påminde om att NSF har beslut sedan 
tidigare förbundsmöten att inte applådera efter enskild talare.  
Förbundsstyrelsen bekräftade yttrandet.  
 
 
Streck i debatten begärdes. 
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FM BESLÖT 
att sätta streck i debatten 
 
 
ORDNINGSFRÅGA  
Efraim Pettersson, Ombud Stora Levene Scoutkår, ifrågasatte om förslagen 
står emot varandra, eller om de kan tas var för sig mot avslag. 
Mötesordförande påpekade att det kan vara svårt att utföra delar av 
återremissen som ger ett annat uppdrag än det som är huvudförslaget, men 
att det går att bifalla båda förslagen.  
 

 
FM BESLÖT 
att avslå återremiss för förslaget om Nyktra och Nyktra Plus  
 (#johan-fridlund-5058-2) 

 
att uttala stöd för idéen om Nyktra och Nyktra Plus 
 

 
Mötesordförande påminde om att det förbundsmötet beslutar i 
underpunkterna till H är medskick till förhandlingsdelegationen.  
 
Anders Eriksson, Förbundsstyrelsen, informerade om att han varit del i 
gruppen som tagit fram förslag på stadgar. Planen framåt är att under 2025 
fortsätta arbeta med kår- och distriktsstadgar som kan beslutas på 
Riksmötet 2026. Han uppmuntrade till att lägga den största energin under 
mötet på de paragrafer som berör förbundet snarare än kår och distrikt. 
Han uttryckte också en glädje från förbundsstyrelsen över de yrkanden som 
kommit in, då de går i linje med det förbundsstyrelsen jobbat med i 
prosessen.  
 
Mötet diskuterade för- och nackdelar med att anta kår- och distriktsstadgar 
då de sågs som ett utkast. Risken att dagens förslag kunde gälla många år 
framåt lyftes, då det krävs ett nytt förslag och beslut för att ändra stadgarna. 
Tanken att bara ta beslut om nationella stadgar lyftes, men begränsar då 
möjligheten att starta nya lokalföreningar fram till 2026, vilka behöver en 
grund. Befintliga föreningar och distrikt tar däremot med sig sina stadgar in 
i den nya organisationen. Anders Eriksson, Förbundsstyrelsen, påpekade 
också att en förhandling om nytt samverkansavtal med Scouterna kan 
påverka vilka stadgar som behöver gälla för en scoutkår.  
 
Mötesordförande förtydligade att förslagen #katarina-funning-2 och 
#victoraberg-1 är jämkade och ingår i det nya grundförslaget. Dessa förslag 
står som bifallna i VoteIT.  
 
 

§ 12 
H.a. Förslag: 
Stadgar för 
allmänförbundet 
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Robert Rapakko, Ombud Mönsterås Scoutkår, ville dra tillbaka #robert-
mikael-rapakko-1, då formuleringen i förslaget är problematisk. I förslaget 
står att “Nyktra bildas”, men där det formellt är ett byte av namn för 
IOGT-NTO:s organisationsnummer. Ingen annan önskade lyfta förslaget 
och det drogs tillbaka, förslaget står som avslaget i VoteIT.  
 
Mötesordförande informerade om att förbundsmötet kommer besluta om 
förslagen i kapitelordning, och inom kapitlen börja med de förslag som inte 
står emot något annat.  
 
Robert Rapakko föredrog bakgrunden till #robert-mikael-rapakko-4, där 
förbunden idag har samma skrivelse men tolkar dem olika. Fredrik Krantz, 
Ombud Landskrona Scoutkår, yrkade bifall och sa att det är en viktigt 
förändring i hur pengar efter försäljning av fast egendom kan förvaltas, och 
ger större mandat till Förbundsstyrelsen att besluta om att pengarna får 
användas lokalt.   
 
Fanny Thorkildsen Fernandes, Ombud Utby Scoutkår, föredrog förslag 
#danne-1 från Utby Scoutkår, om ungas inflytande. De ser det 
problematiskt att unga särbehandlas, och vill istället införa ett 
beredningsutskott med unga.  
 
Karin Johansson, sammankallande i gruppen för ungas inflytande, lyfte att 
det är en viktig fråga där de vill stadgesäkra ungas inflytande. William 
Ipsonius, UScK, gav medhåll till Karin och uttryckte att det är en 
kulturföränding de unga strävar efter, och att detta kan vara ett sätt att göra 
det.  
 
Diskussionen fortsatte och flera närvarande yttrade sig. Frågan om 
inkludering kontra integrering lyftes, och rädslan att inte få inflytande som 
ung respektive farhågan att som 25+ bli utestängd yttrades också. Synen att 
Nykterhetsrörelsen inte är en ungdomsrörelse på samma sätt som 
Scoutrörelsen uttrycktes, och att Nykterhetsrörelsens Scoutförbund är en 
förebild vad gäller unga ombud inom Nykterhetsrörelsen men fortfarande 
har lång bit kvar innan man är på motsvarande nivå som senaste 
Demokratijamboreen.  
 
 
Streck i debatten kring frågan om ungas inflytande begärdes.  
 
FM BESLÖT 
att sätta streck i debatten 
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Fanny Thorkildsen Fernandes, Ombud Utby Scoutkår, föredrog förslag 
#fanny-thorkildsen-fernandes-705-3 från Utby Scoutkår, om att säkra 
riksmötets mandat och makt. De anser inte att Förbundsstyrelsen ska 
kunna bestämma regioner i samband med kallelserna, utan att riksmötet ska 
besluta om regioner.  
 
Mikaela Fläderblom, Förbundsstyrelsen, informerar om att regionmötena, 
med 21 regioner, är en tillfällig lösning för att ha färre grupper än de 62 
distrikt som finns idag.  
 
Flera ombud uttryckte missnöje över att regioner utser ombud till 
riksmötet. De såg en risk för att upplägget kommer kvarstå även om det är 
tänkt som en tillfällig lösning. Om regionval kvarstår yrkades bifall för 
#fanny-thorkildsen-fernandes-705-3. 
 
Därefter diskuterades #birgitta-rosen-1, #victoraberg-6, #victoraberg-7 
och #robert-mikael-rapakko-3, som alla behandlar hur ombud till 
Riksmötet ska utses.  
 
Birgitta Rosén, Ombud Fyriskåren, föredrog sitt förslag som har samma 
andemening med lokal representation som #victoraberg-6 och 
#victoraberg-7. Den behandlar dock inte överlåtelse av ombud respektive 
ombud för medlemmar som inte är föreningsaktiva, för att öka chanserna 
att förslaget går igenom även om man är emot dessa detaljer. Fyriskåren är 
inte emot de andra förslagen men anser att lokal representation är den 
viktigaste aspekten.  
 
Oscar Johansson, Förhandlingsdelegationen, gladdes åt den pragmatiska 
inställningen på mötet. Förhandlingsdelegationen kommer att ta med sig 
diskussioner som förs på Förbundsmötet till förhandlingarna, men önskar 
att mötet är tydliga och inte skickar med förslag som står emot varandra.  
 
Diskussion fördes om mötet behövde förhandla fram ett vinnande förslag, 
eller låta Förbundsmötet ta ställning till respektive förslag för sig. 
Förhandlingsdelegationen uttryckte att de tar med sig det som beslutas och 
förstår andemeningen i vad som diskuterats, även om två oliklydande 
formuleringar på en stadgepunkt skulle bifallas.  
 
 
FM BESLÖT 
att sätta de fyra aktuella förslagen mot bifall respektive avslag 
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ORDNINGSFRÅGA 
Josefine Hellroth Larsson, Ombud Nacka-Boo Scoutkår, frågade vad som 
händer med de frågor som förbundsmötet inte hunnit diskutera ännu då 
det är dags för lunch, och mötet därmed inte gjort något medskick till 
förhandlingsdelegationen.  
 
En idé framfördes om att rösta i VoteIT över lunchen på de förslag som är 
obehandlade.  
 
FM BESLÖT 
att fortsätta förhandlingarna efter lunch, och inte öppna upp för 
 omröstning i VoteIT för kvarvarande förslag.  
 
Mötet ajournerades för lunch.  
 
Mötet återupptogs efter lunch.  
 
Mötesordförande förtydligade att förslag #katarina-funning-3 faller på 
grund av tidigare beslut kring förslag #danne-1. 
 
 
FM BESLÖT  
att lägga yrkandet #katarina-funning-3 till handlingarna  
 
 
Oscar Johansson, Förbundsstyrelsen, kommenterade förslag #katarina-
funning-4. Texten som föreslås strykas finns med för att tillmötesgå Junis 
för att Junis-distrikt ska kunna fortsätta fungera som de gör idag.  
 
Efraim Pettersson, Ombud Stora Levene Scoutkår, påtalade att det inte 
borde vara ett problem i den nya organisationen, då alla oavsett ålder kan 
vara medlemmar. Katarina Funning, Ombud Hällans Scoutkår, instämde 
att det är därför förslaget lagts, då även Junisledare kan vara medlemmar i 
sina föreningar i den nya organisationen.  
 
Mötesordförande föredrog beslutsordningen, där det framvaskade förslaget 
ställdes mot avslag.   
 
 
FM BESLÖT 
att ersätta första stycket i §2.1 Medlemskapet - inträde och upphörande med: 
  
 “Medlem i Nyktra är den som som uppfyller §1.4 och erlagt en 
 medlemsavgift. 
  
 Medlemsavgiften består av följande delar: 
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 • Avgift till lokalföreningen/scoutkåren 
  
 • Avgift till eventuellt distrikt 
  
 • Avgift till riksorganisationen 
  
 Varje avgift fastställs i enlighet med respektive organisations 
 stadgar. Medlemsavgiften kan subventioneras delvis av 
 Lokalföreningen/scoutkåren eller distriktet. Lokalföreningen är 
 betalningsskyldig för registrerade medlemmars avgifter till 

 riksorganisation och eventuellt distrikt.”  
 (#robert-mikael-rapakko-2) 
 
att ändra rubrik samt lydelse för §2.5 Försäljning av fast egendom så att den 
 nya lydelsen blir: 
 “§2.5 Rättsförhållanden 
   
 Samtliga Lokalföreningar och scoutkårer samt distrikt är 
 tillförsäkrade rätt att bedriva sin verksamhet självständigt så länge 
 detta sker i överensstämmelse med stadgar och bestämmelser, som 
 gäller för Nyktra. Varje förening/kår eller distrikt inom Nyktra kan 
 förvärva rättigheter och ta på sig skyldigheter, äga fast och lös 
 egendom samt föra talan inför domstolar och andra myndigheter. 
   
 Beslut av föreningar/kårer och distrikt gäller dock inte förrän de 
 har fastställts av förbundsstyrelsen om de innebär att kåren eller 
 distriktet: 
  
 a. Att verksamheten läggs ner, 
 
  b. köper fast egendom, 
 
  c. gör sig av med fast egendom eller del i fast egendom, 
 
 d. köper aktie eller andel i bolag eller förening som äger fast 
 egendom av betydelse för verksamheten,  
 
 e. gör sig av med aktie eller andel i bolag eller förening som äger 
 fast egendom av betydelse för verksamheten, 
 
 f. tar ut eller medger inteckning eller inskrivning av servitut eller 
 nyttjanderätt i egen fastighet, 
  
 g. vidtar eller stöder åtgärder som kan minska det egna inflytandet i 
 bolag eller förening, där föreningen eller distriktet har 
 bestämmande inflytande genom aktieinnehav eller på annat sätt, 
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 h. gör sig av med arkivmaterial eller arbetsmaterial av större värde, 
 i. använder sina tillgångar på sätt som strider mot Nyktras syften, 
  
 j. realiserar sina tillgångar i uppenbart syfte att använda dem på sätt 
 som strider mot dessa stadgar eller mot förbundsstyrelsens beslut, 
 eller 
  
 k. upplåter sina lokaler på sätt som hindrar Nyktras verksamhet. 
  
 De bestämmelser i denna paragraf som avser fast egendom ska 
 också gälla byggnader på ofri grund. Förbundsstyrelsen kan 
 förbjuda föreningar/kårer och distrikt att verkställa beslut som 
 avser de frågor som nämns ovan, och som inte har fastställts av 
 förbundsstyrelsen. 
   
 Föreningar/kårer och distrikt är skyldiga att följa de anvisningar om 
 anskaffande, användning, förvaltning och försäljning av fast 
 egendom som förbundsstyrelsen fastställer. 
   
 Kårer och distrikt ska redovisa kapital som de får vid försäljning av 
 fast egendom eller del i fast egendom till förbundsstyrelsen. Detta 
 gäller också kapital som de får i ersättning för fast egendom efter 
 brand eller annan skada eller expropriation, eller till följd av annat 
 förhållande. 
   
 Kapitalet kan förvaltas av förbundsstyrelsen för föreningens eller 
 distriktets räkning. Förbundsstyrelsen kan besluta att någon annan 
 ska förvalta kapitalet. Kapitalet får inte användas för andra ändamål 
 än köp av fast egendom eller del i fast egendom. Förbundsstyrelsen 
 kan dock besluta att kapitalet får användas på annat sätt. Ränta på 
 kapitalet får användas till den löpande verksamheten i den kår eller 
 det distrikt som kapitalet tillhör.”  
 (#robert-mikael-rapakko-4) 
 
att under Tidsbestämda paragrafer stryka första stycket 
 (#danne-1) 
 
att under §3:3 stryka sista stycket  
 (#danne-1) 
 
att under §3:4 stryka stycket Förmöte för unga 
 (#danne-1) 
 
att under §3:4 stryka tredje stycket under Beslut och omröstning 
 (#danne-1) 
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att under §3:5 Förbundsstyrelse ändra första stycket till: 
 “Förbundsstyrelsen består av en ordförande och minst åtta 
 ytterligare ordinarie ledamöter samt högst tre ersättare.” 
 (#danne-1) 
 
att under §3:5 stryka andra och tredje meningen i första stycket 
 (#danne-1) 
 
att under §3:5 stryka andra och tredje meningen i andra stycket 
 (#danne-1) 
 
att under §3:7 stryka andra och tredje meningen i första stycket 
 (#danne-1) 
 
att under §3:8 stryka tredje och fjärde meningen i första stycket 
 (#danne-1) 
 
att under §3:4 Riksmöte lägga till punkterna U1) val av antal ledamöter 
 till Utskottet för ungas inflytande, samt U2) val av ledamöter till 
 Utskottet för ungas inflytande  
 (#danne-1) 
 
att ändra första och andra stycket i §3:3 Ombud till Riksmötet så att den 
 nya lydelsen blir:  
 “Riksmötet har upp till 299 ombud valda av  medlemmar inom 
 regioner som i huvudsak ska motsvara den geografiska 
 länsindelningen i Sverige. Riksmötet beslutar om regionernas 
 gränser. 
 Förbundsstyrelsen skall senast den 1 mars besluta om 
 ombudsfördelning samt besluta om genomförande av regionmöten 
 för att utse ombud till riksmötet.”  
 (#fanny-thorkildsen-fernandes-705-3) 
 
att ändra §3:3 Ombud till riksmötet så att den nya lydelsen blir:  
 “Varje lokalförening har rätt att utse ett ombud och en suppleant 
 till riksmötet. För varje ytterligare påbörjat 100-tal medlemmar har 
 lokalföreningen rätt att utse ytterligare ett ombud och en suppleant. 
  
 Medlemmar med medlemskap i mer än en lokalförening får endast 
 räknas som medlem i den lokalförening som denna angivit sitt 
 huvudmedlemskap i när det gäller beräkning av tillgängliga 
 ombud.”  
 (#birgitta-rosen-1) 
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att ändra §3:3 Ombud till riksmötet så att den nya lydelsen blir:  
 ”Varje lokalförening har rätt att utse ett ombud och en suppleant 
 till riksmötet. För varje ytterligare påbörjat 100-tal medlemmar har 
 lokalföreningen rätt att utse ytterligare ett ombud och en suppleant. 

  
 Medlemmar med medlemskap i mer än en lokalförening får endast 
 räknas som medlem i den lokalförening som denna angivit sitt 
 huvudmedlemskap i när det gäller beräkning av tillgängliga ombud. 
  
 För medlemmar utan medlemskap i en lokalförening betraktas som 
 en lokalförening när det kommer till att utse ombud och de har 
 rätten att utse ombud på motsvarande sätt som lokalföreningarna.” 
 (#victoraberg-6) 
 
att lägga till följande stycke till §3:3 Ombud till riksmötet 
 “Lokalföreningar har rätt att överlåta delar eller alla sina möjliga 
 ombud till en annan lokalförening som då får rätt att utse även 
 dessa ombud.”  
 (#victoraberg-7) 
 
att ändra §3:3 Ombud till riksmötet så att den nya lydelsen blir: 
 “Riksmötets ska bestå av ombud som företräder varje 
 lokalförening. För numerären gäller ett ombud per påbörjat 
 hundratal medlemmar. Samtliga ombud ska vara medlemmar i 
 Nyktra. Medlemsantal räknas i detta avseende det totala antalet 
 medlemmar per den 31 december föregående verksamhetsår. 
 Lokalföreningar som anslutits under året då riksmötet hålls har rätt 
 att utse ett ombud oberoende av medlemsantal. 
 
 Lokalföreningen har rätt att överlåta sin(a) röst(er) till Riksmötet till 
 annan lokalförening eller distrikt. Överlåtelse av röst(er) ska ske 
 genom fullmakt.”  
 (#robert-mikael-rapakko-3) 
 
att ändra första stycket i §3:4 Riksmötet, Tid och plats för riksmötet till: 
 “Att Riksmöte hålls vartannat år på den tid och plats som beslutats 
 av Riksmötet. Riksmötet fattar även beslut om nästa riksmöte ska 
 genomföras digitalt eller fysiskt.”  
 (#fanny-thorkildsen-fernandes-705-1) 
 
att ändra tredje stycket i §3:4 Riksmötet, Tid och plats för riksmötet till: 
 “Att förbundsstyrelsen ska skicka ut kallelse till riksmöte senast tre 
 månader innan.”  
 (#fanny-thorkildsen-fernandes-705-1) 
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att dagordningen för riksmöte i §3:4 Riksmötet, Tid och plats för riksmötet 
 utökas med punkten “v) tid, plats och format för nästa Riksmöte”  
 (#fanny-thorkildsen-fernandes-705-1) 
 
att till stadgarna §3:5 Förbundsstyrelse lägga till: 
 “Inom allmänförbundet ska det finnas en Scoutkommitté, så länge 
 det bedrivs scoutverksamhet inom allmänförbundet. 
  
 Scoutkommittén väljs på 2 år. Endast scouter i allmänförbundet 
 kan föreslå kandidater, och kommittén väljs i ett val där alla 
 scoutkårer i allmänförbundet har 1 ombud per påbörjat 100-tal 
 medlemmar. Valet fastställs därefter av förbundsstyrelsen.”  
 (#jennifer-ivarsson-4) 
 
att  till stadgarna som en ny §3:6 lägga till: 
 “Ett scoutråd/beredningskonferens hålls vartannat år dit alla 
 scoutkårer inom allmänförbundet får skicka 1 ombud per påbörjat 
 100-tal medlemmar. 
  
 På scoutrådet/beredningskonferensen planeras verksamhet och 
 ekonomi gällande scoutverksamheten inom allmänförbundet för 
 nästkommande 2 år. På scoutrådet/beredningskonferensen hålls 
 också val till scoutkommitté. Tagna beslut fastställs av 
 förbundsstyrelsen.”   
 (#jennifer-ivarsson-5) 
 
att ändra andra meningen i §4:1 Organisation så att den nya lydelsen blir: 
 “Distriktets gränser fastställs av Riksmötet.“  
 (#fanny-thorkildsen-fernandes-705-2) 
 
att  ändra §4:13 Bildande, samgående och upplösning så att den nya  
 lydelsen blir: 
 “Riksmötet kan besluta att distrikt ska bildas, gå samman eller 
 upplösas. 
  
 När riksmötet beslutat att ett distrikt ska bildas, ska 
 förbundsstyrelsen snarast kalla de föreningar som beslutats ingå i 
 det nya distriktet, till ett distriktsmöte, som, om det bevistas av 
 representanter från minst tre föreningar, beslutar att distriktet bildas 
 och antar de stadgar som anges i det första stycket av §4:15. 
  
 Sammanslagning av distrikt sker efter beslut av riksmötet. 
 Förbundsstyrelsen kallar därefter berörda föreningar, till ett 
 distriktsmöte varpå ett nytt distrikt bildas enligt denna paragrafs 
 andra stycke. 
  

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: e0cb291d49f63a4913f5e83286beaeac076bd875109f4b2791f0a01068dd7af0e966cc38db6f21cae60cd67befc3f854c3d393dcfc13da50a5aac80454d3d256



PROTOKOLL EXTRA FÖRBUNDSMÖTE 
2024-11-23   

 Sida  15 av 28  
 

 Vid sammanslagning tillfaller de ursprungliga distriktens tillgångar, 
 efter beslut av deras respektive distriktsstyrelser, det nya distriktet. 
 Ifall en distriktsstyrelse inte blivit vald nuvarande eller föregående 
 kalenderår kan förbundsstyrelsen efter samråd med distriktets 
 medlemmar besluta att distriktets tillgångar tillfaller det nya 
 distriktet. 
  
 Efter en sammanslagning lever de ursprungliga distrikten kvar utan 
 tillgångar fram tills dess att riksmötet beslutar att upplösa dem. 
  
 Vid upplösning tillfaller distriktets tillgångar förbundet eller av 
 förbundsstyrelsen beslutat distrikt eller föreningar inom Nyktra.” 
 (#katarina-funning-7)  
 
att stryka tredje stycket i §4:4 Distriktsårsmötesombud  
 (#katarina-funning-4) 
 
att stryka “på distriktsexpeditionen eller” från sista meningen i §4:6 
 Distriktsårsmötesärenden så att den sista meningen får lydelsen. ”Det 
 ska också finnas tillgängligt hos distriktsstyrelsens ordförande.”  
 (#katarina-funning-5) 
 
att stryka ”eller ledare” ur andra meningen i §4:9 Valbarhet till 
 förtroendeuppdrag så att den nya lydelsen blir:  
 “Ett distriktsårsmötesombud måste dock vara registrerad medlem i 
 den förening som ombudet representerar.”  
 (#katarina-funning-6) 
 
att stryka “och nummer” ur andra stycket i §5:1 Organisation så att den 
 nya lydelsen blir: 
  ”Bildandet av en förening samt dess namn fastställs av 
 förbundsstyrelsen.”  
 (#katarina-funning-8) 
 
att ändra §5:2 Föreningsårsmöte tredje stycke till: 
  “Motioner ska lämnas till föreningens styrelse senast 2 veckor innan 
 årsmötets öppnande.”   
 (#katarina-funning-9) 
 
att ändra första meningen i §5:2 Föreningsårsmöte så att den nya lydelsen 
 blir: 
  “Föreningens årsmöte ska hållas före mars månads utgång varje år.” 
 (#ingvar-2) 
 
att stryka “eller ledare“ ur §5:10 Valbarhet till förtroendeuppdrag  
 (#katarina-funning-10)  
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att Lägga till rubrikerna Inledning, Tillbakablick, Framtiden och Val med 
 mera i föredragningslistan för kretsårsmötesärenden.  
 (#katarina-funning-11)  
 
att  ändra första meningen i §7:5 Kretsstyrelse till:  
 “Kretsstyrelsen ska bestå av lägst tre ledamöter.“  
 (#katarina-funning-12)  
 
att uttala stöd för stadgar för Nyktra med justeringar. 
 
 

 
FM BESLÖT 
att den sista meningen i det sista stycket i §4:6 Distriktårsmötetsärenden 
 ändras till: 
 “Det ska också finnas tillgängligt hos distriktsstyrelsens 
 ordförande.” 
 (#katarina-funning-13) 
 
att uttala stöd för stadgar för Nyktra Plus med justering 
 

§ 13 
H.b. Förslag: 
Stadgar för 
verksamhets-
förbundet 

 
Debatt väcktes kring huruvida det var rätt tidpunkt att ta beslut i 
namnfrågan och att ens uttrycka stöd kring enskilda förslag.  
Det uttalades stöd för vissa förslag, men flera uttryckte också att det var för 
tidigt eller fel prioritet att lägga tid på att diskutera namnfrågan. Några 
påtalade att det finns ett värde i att uttrycka preferens och rangordna 
förslagen för att ge vägledning till Förhandlingsdelegationen, vilket de 
själva önskade från förbundsmötet. Man undrade över vad de andra 
förbunden tagit för beslut och ifall de hade andra förslag de diskuterade, då 
påminde mötesordföranden att mötet endast ska ta sin egen vilja i 
beaktning. Ett ombud meddelade att UNF uttryckt stöd för Nova, att 
IOGT-NTO fortfarande var i diskussion, samt att Junis hade uttryckt stöd 
för Nova och Nyktra. 
 
ORDNINGSFRÅGA 
Evelina Räf, Ombud Varbergs Scoutkår, undrade om ett ohanterat förslag i 
VoteIt, lagt av Bodil Hansen, och varför det var bortfiltrerat.  
 
Mötesordföranden svarade att det var VoteIT-tekniskt för att kunna 
genomföra Shulze-metoden, då de tolkat att yrkandet vore detsamma som 
avslag. 
 
 
 
 

§ 14 
H.c. Förslag: 
Namn 
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ORDNINGSFRÅGA 
Victor Åberg, Ombud Varbergs Scoutkår, påtalade att mötet inte röstat om 
#bodil-hansen-4. 
Mötesordförande svarade att presidiet tolkar det som att avslå är detsamma 
som #bodil-hansen-4, men följer mötets vilja att rösta om förslaget.  
 
 
FM BESLÖT 
att skicka med namnförslag med rangordning enligt nedan till 
 Förhandlingsdelegationen: 

 
 1. Nykterhetsrörelsen Nova och Nova Ung 
     (#bodil-hansen-3) 
 
 2. Nykterhetsrörelsens Samverkansförbund och                   
     Nykterhetsrörelsens Ungdomsförbund 
     (#bodil-hansen-1) 
 
 3. Nyktra och Nyktra Plus 
     (#styrelsen5) 
 
 4. Nova och Supernova 
     (#Fridlund 5058-1)  
 
 5. Yrkar avslag på namn 
     (#Ipsan-4)  
 
 
att det slutliga beslutet om namn tas på vårt andra möte om vår nya 
 organisation 
 

 
ORDNINGSFRÅGA  
Robert Rapakko, Förhandlingsdelegationen, meddelade att 
Förhandlingsdelegationen skulle träffas om åtta minuter och önskade så 
många medskick från förbundsmötet som möjligt.  
Mötesordföranden svarade att förbundsmötet fortsätter enligt 
förhandlingsordningen. 
 

Ordningsfråga 
 

 
FM BESLÖT 
att fastställa uppdragsbeskrivningen för ungas inflytande i Nyktra 

§ 15 
H.d. Uppdrags-
beskrivning för 
ungas inflytande i 
Nyktra 
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FM BESLÖT 
att kommittéer som ansvarar för frågor kopplade till lokalverksamhet 
 med ett särintresse (till exempel scouting) utses genom att 
 lokalföreningar nominerar och väljer kommitténs medlemmar 

 
att medlemmar som kan väljas in i en kommitté som ansvarar för 
 frågor kopplade till verksamhet med särintresse är medlemmar i en 
 lokalförening med verksamhet inom aktuellt område 
 
att förbundsstyrelsen och kommittén har ingen påverkan på valet av 
 medlemmar 
 
att förbundsstyrelsen sedan bekräftar valet som genomförts om detta 
 måste ske 
 (#victoraberg-3) 
 
att fastställa uppdragsbeskrivningen för scouter i Nyktra med 
 justeringar 
 

§ 16 
H.e. Uppdrags-
beskrivning för 
scouter i Nyktra 

 
Oscar Johansson, Förbundsstyrelsen, förtydligade att stycket handlar om  
inför det första riksmötet.  
 
 
FM BESLÖT 
att rubriken på sista avsnittet “Inför det första riksmötet” ändras till 
 “Det första regionmötet” 
 (#katarina-funning-15) 
 
att fastställa uppdragsbeskrivningen för riksmöte med justering 
 

§ 17 
H.f. Uppdrags-
beskrivning 
Riksmöte 

 
FM BESLÖT 
att fastställa uppdragsbeskrivningen för ledarledd barnverksamhet i 
 Nyktra 
 

§ 18 
H.g Uppdrags-
beskrivning för 
ledarledd 
barnverksamhet 
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FM BESLÖT 
att till nästa fas i projektet särskilt beakta: 

- Hur vi skapar och/eller utvecklar ett gott samarbete lokalt, 
regionalt och nationellt inom rörelsen. 

- Hur vi skapar och/eller utvecklar ett gott samarbete mellan de olika 
nivåerna (lokalt, regionalt och nationellt) inom rörelsen. 

- Hur vi skapar och/eller utvecklar ett gott samarbete mellan övriga 
verksamheter inom rörelsen och närliggande organisationer. 

- Hur vi skapar och/eller utvecklar ett lokalt engagemang och 
verksamhet. 

- Hur vi gör oss mer relevanta i dagens samhälle 

- Hur vi gör oss mer relevanta inom olika åldersgrupper 
(#forhandlingsdelegationen-1) 
 

att under rubriken Ekonomiska och juridiska aspekter som särskilt ska 
 beaktas, lägga till punkten:  
 NSF anläggningsstiftelser ges uppdraget att i samverkan med 
 Scoutkommittén och Förbundsstyrelsen ta fram en 
 anläggningsstrategi som bland annat omfattar finansiering av 
 stiftelsens verksamhet och framtida utveckling. Samt utreder frågan 
 om huvudmannaskap 
 (#robert-mikael-rapakko-5) 
 
att fastställa direktiv för Fas 3 Genomförande 
 

§ 19 
H.h. Förslag: Fas 
3 Genomförande 

 
ORDNINGSFRÅGA 
Efraim Pettersson, Ombud Stora Levene, påpekade att vi låg efter i 
schemat och undrade hur det påverkade förhandlingsordningen.  
 
Mikaela Fläderblom, Förbundsstyrelsen, svarade att NSF inte ligger sist och 
att förhandlingsdelegationen diskuterar att flera möten ligger efter 
tidplanen, vi inväntar deras besked.  
 
Katarina Funning, Ombud Hällans Scoutkår, föreslog att inte ajournera 
mötet för fika för att kunna ge förhandlingsdelegationen fler medskick. 
 
 
FM BESLÖT 
att inte ajournera mötet 
 
 
 
 
 
 

Ordningsfråga 
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FM BESLÖT 
att medlemsavgiften i Nyktra är 50kr/år för 0-25år och 150kr/år för 
 26år och över 
 (#victoraberg-4) 
 
att medlemsavgiften halveras för medlemmar i en lokalförening som 
 tar ut medlemsavgift lokalt 
 (#victoraberg-5) 
 
att uttala stöd för att 2025 hanteras medlemsavgifter för scoutkårer i 
 Nykterhetsrörelsens scoutförbund som idag enligt tidigare tagna 
 beslut. Scouter som ansluts som medlemmar till Nyktra genom att 
 deras scoutkår ansöker om medlemskap i Nyktra betalar ingen 
 avgift under 2025 
 
att uttala stöd för att 2026 hanteras scoutmedlemmar på samma sätt 
 som övriga medlemmar och Nyktra betalar deras avgift till 
 Scouterna 
 

§ 20 
H.i. Förslag: 
Medlemsavgift 
Nyktra 

 
FM BESLÖT 
att uttala stöd för att medlemsavgiften till Nyktra Plus är 0 kr för åren 
 2025–2027. 
 

§ 21 
H.j. Förslag: 
Medlemsavgift 
Nyktra Plus 

 
FM BESLÖT 
att fastställa förbundens samlade budgetunderlag som budget för 
 Nyktra 2025 
 
att förbundsstyrelsen i möjligaste mån ska nå en budget i balans till 
 2026 
 
att kostnader kopplade till utredningen om ny gemensam 
 organisationsform tas utanför beslutade budgetar hos nuvarande 
 förbund 
 
att uppdra åt förbundsstyrelsen i Nyktra Plus att fastställa budget för 
 2025 baserat på förbundets uppdrag 
 

§ 22 
H.k. Förslag: 
Budget 2025 

 
FM BESLÖT 
att uttala stöd för att fastställa förslaget till arbetsordningar för 
 valberedningen i Nyktra och Nyktra Plus 

§ 23 
H.l. Förslag: 
Arbetsordningar 
för 
valberedningen i 
Nyktra och 
Nyktra Plus 
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Victor Åberg, Ombud Varbergs NSF-Scoutkår, påpekade att enligt 
remissutlåtande skulle det vara två ledamöter från varje förbund, enligt det 
nya förslaget är tio ledamöter föreslagna, där ett förbund är representerade 
med fyra ledamöter.  
 
Anders Eriksson, Förbundsstyrelsen, svarade att IOGT-NTO anser att det 
för kontinuiteten behövs fyra ledamöter från dem för att kunna fullföja sina 
åtaganden. 
 
FM BESLÖT 
att  ajournera mötet för fika 
 
HÄLSNING 
Jennie Granqvist, Idékursen, hälsade att Idékursen 2025 kommer att bli av 
och att anmälan fortfarande är öppen. Hon uppmunterade alla utmanare att 
anmäla sig och kårerna att informera sina utmanarscouter.   
 
 
Mötet återupptas. 
 
Frågan väckte debatt angående antalet ledamöter i förbundsstyrelsen för 
Nyktra och varför ett förbund skulle vara representerat av fler ledamöter än 
de andra förbunden, i den första förbundsstyrelsen.   
 
Det lyftes att förbundsmötet tagit beslut om att Nyktras styrelse ska bestå 
av åtta ledamöter, och som en konsekvens bör mötet inte stötta att IOGT-
NTO representeras av fyra personer. Det uttrycktes även att NSF inte bör 
ställa ett annat förbunds enskilda kandidater mot varandra. Därmed borde 
mötet avslå samtliga kandidater från IOGT-NTO istället för att välja enbart 
två. 
 
 
ORDNINGSFRÅGA 
Josefine Hellroth Larsson, Ombud Nacka-Boo Scoutkår undrade vilket 
andra beslut det refereras till i #valutskottet-13.  
 
Oscar Johansson, Förbundsstyrelsen, svarade att det är IOGT-NTO:s 
andra beslut som avses. 
 
FM BESLÖT 
att bekräfta beslutet från IOGT-NTO:s kongress 2023 om att 
 förbundsstyrelsen ska bestå av åtta ledamöter 
 (#jennifer-ivarsson-3) 

§ 24 
H.m. Val: 
förbundsstyrelse 
och valberedning 
Nyktra 
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att förbundsstyrelsen ska bestå av två representanter från varje 
 förbund 
 (#jennifer-ivarsson-3) 

 
att uttala stöd för att välja Mona Örjes, Karin Johansson, Johan 
 Dixelius, Cia Grill, Anders Eriksson och Lina Sultan till ledamöter 
 till och med Nyktras första ordinarie riksmöte 
 
att avslå att uttala stöd för att bekräfta fortsatt stöd för Lucas Nilsson 
 som ordförande och Vanja Lindstedt, Jan-Ove Ragnarsson och 
 Mattias Gotthold som ledamöter till och med Nyktras första 
 ordinarie riksmöte. 
 
att uttala stöd för att fyllnadsvälja Jacob Nehrer och Sigrid Björk till 
 valberedningen till och med Nyktras första ordinarie riksmöte 
 
att uttala stöd för att besluten träder i kraft efter det andra beslutet om 
 ny organisationsform för rörelsen 
 (#valutskottet-13)  
 

 
Frågan om arvodering väckte debatt, både angående Junis 
förbundsordförande samt generellt för förtroendevalda.  
 
Erik Sjömålen, Valutskottet, informerar om att arvoderingen av Junis 
förbundsordförande är externa medel som är beviljade sedan tidigare för 
att genomföra projekt. Han förtydligade även att det är hela 
förbundsstyrelsen för Nyktra Plus som får dela på ett prisbasbelopp, vilket 
är ett jämförbart belopp som NSF:s förbundsstyrelse har beviljats i 
ersättning för förlorad arbetsinkomst tidigare år. Frågan om arvodering 
eller ersättning för förlorad arbetsinkomst har diskuterats tidigare i 
förbundet och konsekvenser för till exempel arbetslösa och studenter. 
 
Jennie Granqvist, Värends Scoutkår, informerade att hon har dragit tillbaka 
sin kandidatur till styrelsen.   
 
Karin Wester, Ombud Stålringen Scoutkår, förtydligade att Junis söker 
mycket externa medel för projekt. Istället för att anställa en projektledare 
som leder arbetet har man arvoderat sin förbundsordförande. Beviljade 
projekt måste slutföras, annars blir de återbetalningsskyldiga.  
 
I diskussionen rådde viss oklarhet kring varför #valutskottet-32 
diskuterades här och nu samt frustration kring att yrkandet kom så sent. 
Flera talare uttryckte ett principiellt avståndstagande mot arvodering i 
ideella rörelser.    
 
 

§ 25 
H.n. Val: 
förbundsstyrelse, 
valberedning och 
revisorer samt 
arvoden Nyktra 
Plus 
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Streck i debatten begärdes. 
 
FM BESLÖT 
att sätta streck i debatten 
 
 
FM BESLÖT 
att uttala stöd för att välja Simon Brehmer till ordförande till och med 
 Nyktra Plus första ordinarie förbundsmöte. Beslutet träder i kraft 
 efter det andra beslutet om ny organisationsform för rörelsen 
 
att uttala stöd för att välja Anneli Kalin, Astrid Miller, Hampus 
 Haugland och Sebastian Udenius till ledamöter till och med Nyktra 
 Plus första ordinarie förbundsmöte. Beslutet träder i kraft efter det 
 andra beslutet om ny organisationsform för rörelsen 
 
att uttala stöd för att välja Gunnevi Lehtinen Johansson till ordinarie 
 revisor och Magnus Falk till revisorsersättare till och med Nyktra 
 Plus första ordinarie förbundsmöte 
 
 
att uttala stöd för att välja Tova Alsätra, Annie Roos, Liza Viktorsson 
 och Ida Andersson till valberedningen till och med Nyktra Plus 
 första ordinarie förbundsmöte. 
 
att avslå att uttala stöd för att fastställa arvodet till ett prisbasbelopp 
 för förbundsstyrelsen per verksamhetsår 
 
att avslå att uttala stöd för att fastställa arvodet till 0,2 prisbasbelopp 
 för valberedningen per verksamhetsår 
 
att avslå att uttala stöd för att fastställa arvodet till 2 000 kr till revisorn 
 (som ej är auktoriserad) årligen efter utförd revision 
 
 
Som konsekvens av att ovan tre att-satser avslogs, föll nedanstående  
att-sats:  
att  uttala stöd för att fördela enligt ovan modell 
 
 
att avslå att förlänga arvodet för Junis sittande förbundsordförande till 
 och med ordinarie riksmöte 2025 i syfte att fullfölja tidigare 
 åtagande 
 
att avslå att arvodet motsvarande heltid utbetalas fram till nästa 
 ordinarie riksmöte. Detta arvode uppgår årligen till 8,75 
 inkomstbasbelopp 
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att avslå att uppdraget inte är en anställning. I arvodet ingår 
 kompensation för semesterersättning som betalas vid sedvanlig 
 anställning. Det är personens eget ansvar att planera uppdraget så 
 att erforderlig veckovila samt motsvarighet till semester kan 
 inrymmas i programmet 
 
att avslå att arvode medför rätt till tjänstepension 
 
att avslå att med inkomstbasbelopp enligt ovanstående avses av 
 regeringen fastställt inkomstbasbelopp för aktuellt år 
 (#valutskottet-32) 
 

 
Robert Rapakko och Oscar Johansson, Förhandlingsdelegationen, 
redogjorde kort för förhandlingsdelegationens arbete. De höll ett första 
möte i tisdags där alla yrkanden gicks igenom, ett uppföljande möte i 
fredags och har träffats flera gånger under dagen. Beslut har tagits med 
majoritetsbeslut och det som bifallits kommer presenteras för mötet.  
 
Förhandlingsdelegationen förtydligade också att de följt förbundsmötets 
beslut i VoteIT när de inte kunnat följa förhandlingarna i rummet. De har 
även fått löpande uppdateringar från Förbundsstyrelsen om hur 
diskussionen gått. Ingen fråga har behandlats i förhandlingsdelegationen 
innan förbundsmötet tagit beslut i frågan.  
 
Förhandlingsdelegationen föredrog kort sitt förslag från förhandlingarna 
med de andra förbunden, genom att visa och läsa upp de att-satser som 
bifallits i förhandlingsdelegationens möten. 
 
Alexander Toresson, Ombud Lunds Scoutkår, efterfrågar en 
sammanfattning över vilka beslut från förbundsmötet som gått igenom 
respektive inte gått igenom i förhandlingsdelegationen.  
Någon sådan hade inte upprättats på grund av den begränsade tiden.  
 
Diskussion fördes om hur förbundsmötet går vidare. Ajournering för 
enskilda överläggningar önskades, men det rådde oenighet kring hur 
mycket tid man ansåg sig behöva och om mötet skulle kunna återupptas 
samma dag. Flera uttryckte att mycket av det förbundsmötet röstat igenom 
inte verkar ingå i förhandlingsdelegationens förslag.  
 
Anders Eriksson, Resefördelningskommittén, efterfrågade 
resefördelningsblanketter från de 12 ombud som ännu inte lämnat in sin 
blankett. 
 
 
 

§ 26 
J. Beslutar om 
förhandlings-
delegationens 
yrkanden 
avseende Nyktra 
och Nyktra Plus 
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Mötesordförande föreslog ajournering i 15 minuter för att ta fram ett 
förslag på hur mötet kan fortsätta.  
 
FM BESLÖT 
att ajournera mötet till kl 16.50.  
 
Mötet återupptogs och mötesordförande påminde om att det nu var tio 
minuter kvar till vi bör lämna lokalen.  
 
Oscar Johansson, Förbundsstyrelsen, lade fram förslag från 
förbundsstyrelsen om att återuppta mötet digitalt onsdag 27 november  
kl 18. Fram tills dess finns tid för enskilda överläggningar, och när mötet 
öppnas igen går det direkt till beslut.  
 
Efraim Pettersson, Ombud Stora Levene Scoutkår, efterfrågade protokoll 
från förhandlingsdelegationen med röstsiffror från dagens möte. Oscar 
Johansson, Förhandlingsdelegationen, bekräftade att ett protokoll kommer 
att tillgängliggöras men att röstsiffror inte har protokollförts.  
 
 
FM BESLÖT 
att avslå förslaget om att ajournera mötet till 27 november 
 
Förhandlingsdelegationens förslag behandlades i klump med votering i 
VoteIT.  
 
FM BESLÖT 
att avslå det framvaskade föreslaget från förhandlingsdelegationen i sin 
helhet med röstsiffrorna 58% emot och 42% för.  
 
 
ORDNINGSFRÅGA 
Oskar Fläderblom, Ombud Utby Scoutkår, efterfrågade förtydligande om 
hur ombud kan reservera sig mot beslutet.  
 
Björn Jönsson, Förbundsstyrelsen, informerade om att det i dagordningen i 
VoteIT finns en punkt för reservationer, som precis hade öppnats, där man 
som ombud kan reservera sig mot tagna beslut. Han berättade också att 
förbundsstyrelsen kommer träffa de andra förbundsstyrelserna under 
morgondagen och att de önskar medskick och motiveringar till beslutet. 
Även detta har en egen punkt i VoteIT.  
 
 
Oscar Johansson, Förbundsstyrelsen, efterfrågade om förbundsstyrelsen 
fortfarande har förbundets förtroende, efter avslag på ett förslag de arbetat 
med under två år.  
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Erik Sjömålen, Deltagare, uttryckte sitt fulla fortsatta förtroende för 
förbundsstyrelsen. Han uttryckte en stor besvikelse över att så lite av 
medskicken från förbundsmötet ingick i förslaget från 
förhandlingsdelegationen och ansåg det modigt av förbundsmötet att säga 
nej.  
 
Anders Ödman, Förbundsordförande, instämde i att det är ett modigt 
beslut. Förbundsstyrelsen har idéer på hur arbetet kan fortgå framåt och 
kommer att fortsätta arbeta för nykter scouting. Applåden efter Eriks 
uttalande tolkar han som fortsatt förtroende för förbundsstyrelsen och 
även detta uttalande möttes med en applåd från församlingen. 
 
 
RESERVATIONER  
mot att inte ajournera mötet till 27 november 

Reserverar mig mot beslutet att ta beslut om förhandlingsdelegationens 
förslag idag, då vi fick för kort tid på oss att ta ställning till förslaget.  
Efraim Pettersson, Stora Levene Scoutkår 

Reserverar mig mot beslutet att ta beslut om förhandlingsdelegationens 
förslag idag, då vi fick för kort tid på oss att ta ställning till förslaget. 
Sibban Andersson, Stora Levene Scoutkår 

Reserverar mig mot beslutet att ta beslut om förhandlingsdelegationens 
förslag idag, då vi fick för kort tid på oss att ta ställning till förslaget. 
Elin Abelsson, Stora Levene Scoutkår 
 
Reserverar mig mot beslutet att ta beslut om förhandlingsdelegationens 
förslag idag, då vi fick för kort tid på oss att ta ställning till förslaget. 
Anton Fredriksson, Stora Levene Scoutkår 

 
RESERVATIONER  
mot att avslå förhandlingsdelegationens förslag 
 
Jag, Fanny Thorkildsen Fernandes, reserverar mig mot beslutet på punkt J, 
förhandlingsdelegationens jämkade förslag.  
Fanny Thorkildsen Fernandes, Utby Scoutkår 
 
Västra scoutdistriktet av Nykterhetsrörelsen scoutdistrikt reserverar sig mot 
beslutet att avslå punkt J 
Carl Persson, Västra Distriktet 
 
Västra scoutdistriktet av Nykterhetsrörelsen scoutdistrikt reserverar sig mot 
beslutet att avslå punkt J 
Elin Martinsson, Västra Distriktet 

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: e0cb291d49f63a4913f5e83286beaeac076bd875109f4b2791f0a01068dd7af0e966cc38db6f21cae60cd67befc3f854c3d393dcfc13da50a5aac80454d3d256



PROTOKOLL EXTRA FÖRBUNDSMÖTE 
2024-11-23   

 Sida  27 av 28  
 

 
Jag reserverar mig mot beslutet gällanden punkten j 
Per-Anders Gunnar Wester, Stålringen Scoutkår 
 
Jag Victor Åberg reserverar mig mot beslut J. 
Victor Åberg, Varbergs Scoutkår 
 
Jag reservera mig mot avslaget i voteIT. (Avser punkt J) 
Annette Ödman, Utby Scoutkår 
 
Örebro NSF Scoutkår reserverar sig mot beslutet att avslå punkt J på 
dagordningen.  
Maria Ryrfeldt, Örebro NSF Scoutkår 
 
Reservation mot förslag J: förhandlingsdelegationen jämkade förslag. 
Oskar Fläderblom, Utby Scoutkår 
 
Jag reserverar mig mot beslutet på punkten J. 
Gunnel Johansson, Timmersdala Scoutkår 
 
Jag Börje Carlsson, Östergötland scoutdistrikt reserverar mig mot beslutet 
i §J. 
Börje Carlsson, Östergötland Distrikt 
 
Reservation mot förslag J förhandlingsdelegationens jämkade förslag. 
Anette Ödman, Utby Scoutkår 
 
Jag reserverar mig mot beslutet om att avslå punkt J, 
förhandlingsdelegationens jämkande förslag. 
Karin Wester, Stålringen Scoutkår 
 
Evelina från Varbergs NSF reserverar mig mot beslutet att inte bifalla 
förhandlingsdelegationens underlag för beslut, J. 
Evelina Räf, Varbergs Scoutkår 
 
Eva Nygren reserverar sig mot beslutet på punkt J. 
Eva Nygren, Trollhättan Skogshöjdens Scoutkår 
Jag, Annelie Ödman reserverar mig mot beslutet på punkt J, 
förhandlingsdelegationens jämkade förslag 
Annelie Ödman, Utby Scoutkår 
 
Jag reserverar mig mot beslutet på punkten J. 
Maria Uhlin, Borås Scoutkår 
 
Jag reserverar mig mot beslutet på punkt J. 
Monica Uhlin, Borås Scoutkår 
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Nedanstående att-satser skickades ut i handlingarna, och som konsekvens 
av avslaget på Punkt J avslogs samtliga yrkanden under punkt K.  
 
 
att  fatta det första av två beslut om upplösning av Nykterhetsrörelsens 
 scoutförbund (NSF) 
 
att  uppdra åt förbundsstyrelsen att flytta ekonomiska tillgångar efter ett andra 
 beslut om upplösning har fattats 
 
att  uppdra åt förbundsstyrelsen att flytta över NSF:s distrikt till Nyktra 
 
att  uppdra åt förbundsstyrelsen att tydliggöra för kårerna hur man ansöker om 
 medlemskap i Nyktra och, för de kårer som uppfyller kraven, hur man söker 
 medlemskap i Nyktra Plus 
 
att  uppdra åt förbundsstyrelsen att påbörja en dialog om att vidta nödvändiga 
 ändringar i stadgarna för de tre anläggningsstiftelser där NSF:s 
 förbundsstyrelse utser stiftelsestyrelse (Stiftelsen Kungshols kurs- och lägergård, 
 Stiftelsen NSF-scouternas fjällstugor i Storvallen och Stiftelsen Ransbergs 
 Herrgård) samt Stiftelsen Dan Winther med målbilden att stiftelsestyrelserna 
 framgent kan utses av förbundsstyrelsen i Nyktra och revisorerna i stiftelserna 
 av Nyktras riksmöte 
 
att uppdra åt förbundsstyrelsen att på nästkommande ordinarie förbundsmöte 
 lägga fram förslag som utgör det andra beslutet om att upplösa NSF 
 
att  kalla till ordinarie förbundsmöte 10 maj 
 
att i samråd med förbundets revisorer, vidta övriga nödvändiga åtgärder som krävs 
 för att förbereda upplösningen av NSF 
 
 
FM BESLÖT 
 
att       avslå samtliga punkter 
 

§ 27 
K. Upplösning 
Nykterhetsrörelse
ns scoutförbund 
(NSF) och 
tillhörande beslut 

 
FM BESLÖT 
 
att       avsluta extra förbundsmöte kl 17.13 
 
Anders Ödman, Förbundsordförande, önskade alla en trevlig resa hem. 
 

§ 28 
Mötets avslutande 

 

Detta dokumentet har signerats genom digitala signeringstjänsten GetAccept.
Fingerprint: e0cb291d49f63a4913f5e83286beaeac076bd875109f4b2791f0a01068dd7af0e966cc38db6f21cae60cd67befc3f854c3d393dcfc13da50a5aac80454d3d256


